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Abstract (en)
[origin: ES8402668A1] To provide a remote control by means of coded signals, a portable transmitter case (3) is used comprising, on the one
hand, a keyboard (5) with keys (6) for directly forming the coded signal on said case and, on the other hand, means for recording this coded signal,
for storing it in the memory for a time to at the end of which it is automatically erased, as well as a control button (10) ensuring the instantaneous
transmission of the signal thus previously stored in the memory.

Abstract (fr)
Pour assurer une télécommande à l'aide de signaux codés, on a recours à un boîtier émetteur portatif (3) comportant, d'une part, un clavier (5) à
touches (6) permettant de composer directement le signal codé sur ledit boîtier et, d'autre part, des moyens pour enregistrer ce signal codé, pour le
conserver en mémoire pendant un temps t0 à la fin duquel il est automatiquement effacé, ainsi qu'un bouton de commande (10) assurant l'émission
instantanée du signal ainsi mis préalablement en mémoire.
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